

DVD Navigation Problem

Beitrag von „Hammerdogusa“ vom 14. Januar 2006 um 19:37

Hello, I am new to this forum and this is my first post. I installed a German version of the VW DVD Navigation in my touareg. I bought it from german ebay. Everything works except I am unable to enter a destination location. Is this a common problem with using a Europe version of the DVD navigation in a USA Touareg.

I had to no problem like this using my VW CD navigation and i also bought it from a German Ebay seller. Thanks-

Hallo, bin ich zu diesem Forum neu und dieses ist mein erster Pfoften. Ich brachte eine deutsche Version der VW DVD Navigation in mein touareg an. Ich kaufte es von ebay. Alles bearbeitet, ausgenommen ich nicht imstande bin, eine Bestimmungsortposition einzugeben. Ist dieses ein allgemeines Problem mit dem Verwenden einer Europa Version der DVD Navigation in USA Touareg. Ich mußte kein Problem so, das meine VW CD-Navigation verwendet und ich kaufte sie auch von einem deutschen Ebay Verkäufer. Danke